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ALGEMEEN.  
Een terugblik werpend op het afgelopen verenigingsjaar, mogen we niet stellen dat de balans in negatieve zin is 
doorgeslagen; ook al is dan ons eerste elftal gedegradeerd, de vereniging staat of valt gelukkig niet bij de promotie of 
degradatie van het eerste elftal, hetgeen natuurlijk niet wegneemt dat alles gedaan moet worden om het eerste na te streven 
en het tweede te voorkomen. Gebleken is in elk geval, dat de vereniging de klap van de degradatie naar behoren heeft 
opgevangen; het verenigingsleven heeft er allerminst onder geleden. Een bewijs van de gezonde innerlijke kracht van Lenig 
en Snel.  
Het verenigingsjaar had een alleszins moeilijk begin. Tijdens de eerste jaarvergadering op 4 juli 1969 ging die vergadering niet 
akkoord met de door het toenmalige bestuur voorgestelde bestuurssamenstelling, zonder daar tegenover een alternatieve 
samenstelling te plaatsen. het gevolg was in feite een interim-bestuur, dat de zaken voorlopig waarnam. In hoeverre dit  
van nadelige invloed is geweest op de gang van zaken in de vereniging valt moeilijk na te gaan, maar dat die nadelige invloed 
er was valt niet te ontkennen. we komen er straks nog op terug.  
Wat de sportieve prestaties betreft, noteerden we drie kampioenen. Twee bij de senioren, LENS 3 en LENS 8, en één bij de 
junioren, LENS 13, oftewel C2. Daarnaast mag niet onvermeld blijven, dat in tegenstelling tot voorgaande jaren de meeste 
seniorenelftallen zeer goed meedraaiden, terwijl er wat dat betreft een geringe teruggang viel te konstateren bij de junioren en 
pupillen.  
Een goed geoutilleerd klubgebouw kan het verenigingsleven alleen maar in gunstige zin beïnvloeden. Aan het begin van het 
verenigingsjaar kwam een uitbreiding tot stand, waarin opgenomen een keuken, toiletgroep en garderobe. Toen bestonden er 
al plannen de "kantine" op eenvoudige wijze inwendig te verfraaien. Het bestuur maakte er echter een zeer ingrijpend 
verfraaiingsplan van, dat nog voor het einde van het verenigingsjaar goeddeels werd gerealiseerd.  
Sinds het in gebruik nemen, blijkt het verfraaide klubgebouw een grote aantrekkingskracht op de leden te hebben.  
In de loop van het verenigingsjaar namen wij voorgoed afscheid van ons erelid J.J.van Luxemburg. Hij leefde de laatste jaren 
wat meer teruggetrokken met Lenig en Snel mee, hetgeen ons echter zijn grote verdiensten niet deed vergeten. Zijn vrouw, 
kinderen en kleinkinderen betuigen wij hier nogmaals onze deelneming.  
 
BESTUUR.  
Het gehele "dagelijks bestuur" , dus voorzitter, sekretaris en penningmeester had zich tegen het eind van het vorig 
verenigingsjaar - om overigens honorabele redenen - niet meer beschikbaar gesteld, zodat op 4 juli 1969 een goeddeels 
nieuw bestuur werd gepresenteerd aan de Algemene Vergadering. Op de kandidaat-voorzitter na werden ze allemaal 
gekozen, waaraan de gekozenen uitdrukkelijk het "onder r voorbehoud” toevoegden. De gekozenen waren:  
G.Halleen   (sekretaris),  
C.Nieuwenhuizen  (penningmeester),  
J.v.d.Kleij en  
S.de Bruyn   (kommissarissen).  
Naarstig en tevergeefs werd gespeurd naar een nieuwe kandidaat-voorzitter, totdat kort voor de tweede algemene 
vergadering in september 1969 afgetreden voorzitter H.Houkes zich alsnog beschikbaar stelde en uiteraard tot algemene 
vreugde werd herkozen. Hij voorkwam daarmee een dreigende bestuurscrisis, maar zijn maatschappelijke privéproblemen 
bleven niettemin bestaan, zodat hij het bestuur enkele maanden later verzocht hem met ingang van 1 januari 1970 van zijn 
funktie te ontheffen. Het bestuur kon niet anders dan dit verzoek toestaan.  
De heer J.v.d.Kleij, die ondertussen om persoonlijke redenen eveneens zijn funktie beschikbaar had gesteld, werd opgevolgd 
door C.v. d.Laan. Na langdurige besprekingen werd de heer J.v.d.Kleij bereid gevonden zich kandidaat te stellen voor het 
voorzitterschap en tijdens de buitengewone algemene vergadering van 17 januari 1970 werd, hij als zodanig gekozen. Het 
bestuur was eindelijk kompleet.   
De aanvangsmoeilijkheden bij de bestuurssamenstelling, het niet kiezen van een kandidaat voorzitter zonder daartegenover 
een alternatief te stellen en de grondige wijziging in het bestuur, hebben uiteraard belemmerend gewerkt op het bestuurswerk. 
Door veel, soms tèveel, extra vergaderingen heeft het bestuur getracht de achterstand in te lopen.  
De ranglijstpositie van het eerste elftal was een doorlopende zorg. Alle maatregelen, besprekingen enz. hebben helaas niet 
het gewenste resultaat opgeleverd. Het bestuur waardeert niettemin de inzet van de betrokken spelers.  
In het najaar kwam een forse uitbreiding van ons klubgebouw gereed met keuken, toiletgroep en garderobe. Het nieuwe 
bestuur wijzigde het bestaande verfraaingsplan voor het interieur van het klubgebouw grondig. De Algemene Vergadering in 
januari 1970 ging akkoord met de veel grotere financiële offers, die hiermee gepaard zouden gaan. Tegelijkertijd vroeg het 
bestuur toestemming een kostbare veldverlichting te mogen aanleggen, en kreeg die ook. Nog vóór de aanvang van de door 
de JUKO georganiseerde reeks jubileumtoernooien kwam de vernieuwing van het klubgebouw gereed. Als het televisietoestel 
is geplaatst - of liever opgehangen - en de klok, die door ,de veteranen werd aangeboden, aan de prijzenkast is bevestigd, 
dan is het klubgebouw inwendig kompleet.  
De papieren voorbereiding voor de aanleg van de trainings- en veldverlichting is in volle gang. Begin september 1970 zal ook 
die er staan.  
Het bestuur heeft verder nog gewerkt aan de voorbereiding van de aanleg van een terras naast ons klubgebouw. Het streven 
was hierbij dit te doen buiten bezwaar van de verenigingsschatkist. Als alles meezit, dan zal het terras nog voor de aanvang 
van de nieuwe kompetitie gereed zijn, althans wat het leggen van de tegels betreft. De verdere afwerking zal in de loop van 
het seizoen moeten geschieden.   
De stijging van de omzet van de bar, die vooral na het gereedkomen van de verfraaiing van het klubgebouw optrad, maakte 
het noodzakelijk de voorraden aan drank e.d. uit te breiden. Hierdoor ging veel werkruimte verloren. Vandaar dat het bestuur 
plannen heeft om een loods achter het klubgebouw te laten neerzetten, die als opslagplaats kan dienen en waar straks ook de 
terrastafels en stoelen opgeslagen kunnen worden.   
Er zijn nog meer plannen, maar of die het komend jaar al uitgevoerd zullen kunnen worden is de vraag, gezien de enorme 
uitgaven i.v.m. klubgebouw en verlichting.  



Wat het bestuurswerk zelf betreft kan gesteld worden dat er een zeer hoge vergaderfrequentie was. Want naast de vele 
besprekingen, die nodig waren ter voorbereiding van de diverse projecten, moest ook de nodige aandacht besteed worden 
aan de meer dagelijkse dingen, die evengoed belangrijk zijn. Een extra belasting vormde wel het enorme aantal 
jubileumrecepties. Veel klubs blijken in 1920 te  zijn opgericht. Tijdens die recepties werden echter goede kontakten gelegd en 
ideeën 1 opgedaan voor onze eigen jubileumviering.  
Voorts was er een regelmatig kontakt met de buurverenigingen BMT, Spoorwijk en VCS. Gemeenschappelijke problemen 
werden doorgesproken of gezamenlijk aangepakt. Zo zijn de voorzitters op bezoek geweest bij het gemeentelijk bureau 
sportzaken op het stadhuis, datzelfde deed trouwens ook een bestuursafvaardiging van LENS zelf.  
Uiteraard werden ook de vergaderingen van de KNVB en van de afdeling Den Haag bezocht.  
Wat het gemeentelijk sportbeleid betreft, bestaan zowel bij LENS als bij andere verenigingen, nogal wat wensen. De 
voornaamste zijn een verbetering van de jeugdsportsubsidieregeling, die is veel te laag in verhouding tot de vele hoge kosten 
die gemaakt worden, en ook aan de bestaande regeling van veldhuur dient naar de mening van het bestuur geschaafd te 
worden. De kosten hieraan verbonden, drukken zwaar op het verenigingsbudget.  
Tijdens de Algemene Vergadering eind juni 1970 heeft voorzitter Van der Kleij naar voren gebracht, dat het bestuur een  
open oog heeft voor de ontwikkelingen op sportgebied die in Den Haag plaatshebben. De gemeente vindt namelijk dat grote 
verenigingen meer efficiënt geleid kunnen worden en ook een meer intensieve bespeling van de sportvelden garanderen. 
Verder is de gemeente voorstander van het ontstaan van verenigingen, waarin meerdere takken van sport beoefend kunnen 
worden. Met name de praktische uitwerking van het laatste zal de komende jaren in Den Haag de nodige problemen geven, 
omdat de sportaccommodaties daartoe niet geschikt zijn. Het bestuur volgt de ontwikkelingen echter op de voet.  
 
LEDENTAL  
Hetl ledental onderging ook dit jaar een forse stijging. Maar liefst 163 nieuwe aanmeldingen konden genoteerd worden. Dat is 
een rekord. Daarmee zou ons ledental ruimschoots over de 600 gekomen kunnen zijn, ware het niet dat er nogal wat 
bedankjes waren, terwijl bovendien velen werden afgevoerd, omdat zij zich niet wensten te onderwerpen aan de meest 
primaire regels, die in een voetbalvereniging gelden. Aan het begin van.het verenigingsjaar telden we 510 leden. Omdat  
Er naast de 163 nieuwe leden ook nog 85 werden afgevoerd of bedankten, hielden we er aan het eind van het verenigingsjaar 
588 over.  
Het minst spectaculair was de ontwikkeling bij de senioren. Het jaar werd begonnen met 162 senioren, 23 nieuwe senioren 
meldden zlch aan, terwijI er 30 werden afgevoerd. Doordat 24 junioren de seniorleeftijd bereikten, kwam het totaal aantal 
senioren op 177. Ook bij de junioren een gestage ontwikkeling. Aan het begin van het seizoen 211; er kwamen 47 nieuwe bij, 
terwijI er 34 werden afgevoerd; 24 junioren gingen over naar de seniorafdeling en 30 pupillen vulden de juniorenlijst weer aan. 
Het uiteindelijk resultaat: 228 junioren.  
Uit de volgende cijfers zal blijken dat de aanwas zich zeer sterk manifesteert bij de jongste leden. Een tendens, die de laatste  
jaren in toenemende mate waarneembaar is. Aan het begin van het verenigingsjaar telde onze vereniging 57Ipupilien; 13 
nieuwe kwamen erbij en 11 werden afgevoerd; 30 pupillen gingen naar de juniorenafdeling, terwijl 35 welpen naar de pupillen 
doorstroomden. Aan het eind van het verenigingsjaar waren er derhalve 83 pupillen.  
Was het aantal welpen twee jaar geleden bij de start van deze nieuwe vorm van jeugdvoetbal nog slechts 13, een jaar later,  
bij het begin van het afgelopen verenigingsjaar waren het er al 33. In de loop van dit jaar kwamen er 55 bij, terwijI er 5 
bedankten; 35 welpen gingen tenslotte over naar de pupillen, zodat we nu 46 welpen hebben.  
Het aantal niet-spelende leden nam toe van 47 tot 54.  
Weinig optimistisch kunnen we zijn over ons donateursbestand. Werd in het vorig jaarverslag nog vermeld dat het aantal was 
toegenomen van 135 tot 157 (dat was de stand per 1 juli 1969), op 1 augustus bleek dat dit alweer te hoog gegrepen was, 
omdat een deel van hen de donatie niet voldeden. Na de hernieuwde schifting bleven er 134 over. In de loop van het 
verenigingsjaar kregen we 43 nieuwe aanmeldingen, voornamelijk donateurs die uitsluitend belangstelling hadden voor een  
doorlopend toegangsbewijs. Van hen bedankte een gering aantal, maar moest een veel groter aantal wegens niet-betalen 
worden afgevoerd (totaal 31donateurs). Op papier telt onze vereniging dus 147 donateurs, maar het ziet er naar uit dat ook 
hiervan wederom een flink aantal afgevoerd zal moeten worden. Een en ander heeft het bestuur doen besluiten slechts 
donateurs te accepteren, die bij vooruitbetaling wensen te voldoen.  
De doorlopende toegangsbewijzen zullen in het vervolg bij de ingang te koop worden aangeboden, hetgeen een 
administratieve vereenvoudiging is.  
 
SENIOREN  
Mede dankzij het werk van de Elftalkommissie zijn de zaken in onze seniorenafdeling het voorbije seizoen soepel verlopen. 
Dit ondanks enkele tussentijdse wijzigingen in de samenstelling van de Eko. Een kompliment aan sekretaris Bogisch en zijn 
medekommissieleden is dan ook wel op zijn plaats. Wensen blijven er natuurlijk altijd bestaan. Zo raakten totaal 52 
seniorenballen zoek en het bestuur heeft de indruk, dat veel spelers erg lichtzinnig met dit spelmateriaal omgaan. Misschien is 
het zinvol en geld besparend als zij, die bij het schieten slecht richten, op dat punt wat meer zouden trainen. Voorts mag van 
de aanvoerders ook wel wat meer aandacht voor het spelmateriaal verwacht worden.  
Verheugend is het stijgende prestatieniveau van onze elftallen (we laten het eerste even buiten beschouwing). De geleidelijke 
verjonging van ons spelersbestand zal daar niet vreemd aan zijn. Mede daardoor kon het aantal elftallen uitgebreid worden tot 
elf. Gelukkig behoefde het laatste elftal niet tussentijds teruggetrokken te worden, zoals het jaar ervoor geschiedde. Het 
komend seizoen zal gestart worden met twaalf elftallen. De Eko organiseerde met sukses een veteranentoernooi op 1e 
Pinksterdag; het is te hopen dat dit nog eens herhaald kan worden.  
De opmerking in het jaarverslag van de Eko over een winsterstop van 25 december tot en met 31 januari laten wij geheel voor 
rekening van de opsteller(s) van dat verslag. Het bestuur kan zich verenigen met het voornemen van de afd. Den Haag KNVB 
om van 19 december tot en met 3 januari een winterstop in te voeren, waarmee in elk geval de feestdagen "sportvrij" zullen 
zijn.  
 
JUNIOREN.  



Uit onze beschouwing over het ledenbestand blijkt overduidelijk dat - onze vereniging de laatste jaren sterk groeit, met name 
in de groepen leden, die zijn toevertrouwd aan de zorgen van de Juniorenkommissie. Het aantal junioren, pupillen en welpen 
is tweemaal zo groot als het aantal senioren. Aan het eind van het seizoen organiseerde de Juko wedstrijden voor maar liefst 
30 (dertig) elftallen. Dankzij de voortreffelijke organisatie van de Juko loopt alles echter gesmeerd.  
Het bestuur vraagt zich niettemin af of het geen aanbeveling verdient een afzonderlijke pupillen- en welpen-kommissie in het 
leven te roepen, waarbij het uitsluitend denkt aan de hoeveelheid energie en tijd, die door de leden van de Juko aan het 
verenigingswerk gegeven wordt. Immers, naast het normale wedstrijdprogramma werden vele vriendschappelijke wedstrijden 
georganiseerd, terwijl het jaarlijks toch al uitgebreide toernooiprogramma het afgelopen seizoen een hoogtepunt bereikte door 
de georganiseerde jubileumtoernooien voor ALLE elftallen. De Juko zal tevreden, maar vermoeid, kunnen terugzien op een 
zeer voortreffelijk jaar, daarbij niet minder tevreden gadegeslagen door het bestuur.  
Een aantal jeugdleden heeft gemerkt dat het de Juko ernst is met haar optreden tegen het zonder bericht of geldige reden 
wegblijven. De Juko weet in deze het bestuur achter zich.  
De Juniorenraad heeft zich het afgelopen jaar weer zeer aktief getoond. Met de Juko hopen wij dat de nieuwe raad van het 
komende jaar met hetzelfde enthousiasme een aantal taken zal kunnen verrichten.  
 
TRAINING.  
De trainingskosten vormen een steeds groeiende post op de verenigingsbegroting. Het regelmatig bezoeken van de training  
is niet alleen van belang voor de individuele lichamelijke vorming van de spelers, maar ook voor de ontwikkeling van het  
technisch kunnen, waardoor de prestaties verhoogd kunnen worden. De training van onze beide seniorenselektiegroepen 
stond aanvankelijk onder leiding van de heer Scherpenisse. Zijn taak werd echter in januari overgenomen door de heer K.ter 
Horst. De opkomst van de spelers van het in nood verkerende eerste elftal was goed, maar de spelers van het tweede elftal 
lieten het in meerderheid sinds Kerstmis afweten. Aan de spelers van het derde en vierde elftal zullen het komende seizoen 
wat dit betreft nog hogere eisen gesteld worden. Het bestuur hoopt dat de aan te leggen nieuwe veld- en trainingsverlichting 
het trainingsbezoek zal stimuleren. De groei van het ledental maakte het noodzakelijk de trainingscapaciteit dusdanig uit te 
breiden dat twee groepen tegelijk getraind kunnen worden. Dit zal met name de Juko toejuichen, want de juniorentraining 
kwam vooral het laatste jaar nogal eens in de knel.  
Mede door het aantrekken van een betaalde jeugdtrainer hoopt het bestuur dit het komende jaar te kunnen voorkomen. De 
trainingsproblemen, die voorheen bestonden op de woensdagmiddag door het gebrek aan trainers, werden het afgelopen 
seizoen goeddeels opgelost door het aantrekken van twee leerlingen van de Academie voor Lichamelijke Opvoeding 
(pupillen), terwijl de heer J .Riemen de welpen onder zijn hoede had. De toename van het aantal jeugdige leden maakt 
uitbreiding van het aantal trainers op woensdagmiddag niettemin noodzakelijk.  
 
SPORTTOTO.  
Onze Totokommissie verwerkte de afgelopen tien jaar ruim twee miljoen kolommen. Dit werd mogelijk door telkenjare voor 
een hogere score te zorgen. Ook het afgelopen jaar werd niet van deze traditie afgeweken, ondanks het wegvallen van een 
aantal inleveradressen. Hiermee is de enorme inzet van de kommissieleden wel aangetoond. De Totokommissie houdt ons 
telkenjare voor niet weer op een rekord te rekenen, dat doen we dan ook niet. Terecht, want allerlei ongewisse faktoren 
kunnen het gunstige tij doen keren. Ondertussen moeten we niet vergeten, dat verreweg het merendeel van de ontvangen 
gelden door onder meer de NSF wordt geïnd, waarna het in de vorm van subsidies aan sportorganisaties en verenigingen 
wordt verdeeld. Onze vereniging maakte daar vorig jaar voor het eerst gebruik van, doordat subsidie werd verkregen op de 
kosten die werden gemaakt bij de uitbreiding van het klubgebouw (5.000 gulden) De normale inkomsten uit de Toto maken het 
de vereniging niettemin mogelijk investeringen te doen (klubgebouw, verlichting) in het belang van de leden. Opmerkelijk blijft 
het echter dat er nog altijd een groot aantal leden, of ouders van leden, zijn, die niet via de eigen vereniging aan de Toto 
deelnemen. Wellicht kunnen zij hierin verandering brengen, als ze denken aan het vele en enthousiaste werk dat door de 
Totokommissie wordt verricht.  
 
LENSREVUE -TELELENS.  
De redlaktie van de LENSrevue nam aan het begin van het seizoen het initiatief ook een maandblad uit te geven. Dit moest 
echter ten koste gaan van de redaktionele inhoud van het weekblad, hetgeen niet door iedereen werd gewaardeerd. De 
samenwerking tussen redaktie en bestuur liet het afgelopen jaar nogal eens te wensen over. Dit was voornamelijk te wijten 
aan een verschil van opvatting over de redaktionele samenstelling van ons klubblad. Met name meent het bestuur dat te 
weinig aandacht werd besteed aan aktiviteiten van de diverse kommissies.  
Veel werk werd verzet - mede door het uitgeven van een maandblad - door hen, die waren belast met de technische 
verzorging. Het bestuur dankt dan ook José Houkes, Elly en Hans van Leeuwen, Jos Witting en ook de heer en mevrouw 
Houkes voor hun aktiviteiten.  
 
KONTAKT-KOMMISSIE.   
Deze kommissie - hoewel klein van samenstelling - heeft vele aktiviteiten ontplooid. Op de klaverjasdrives na werden de 
evenementen door de leden goed bezocht. Het blijft een bezwaar dat die klaverjasdrives op vrijdagavond georganiseerd 
moesten worden. Op die avond zijn de leden van de Totokommissie door de drukke werkzaamheden niet in staat de  
klaverjasdrives bij te wonen. De mogelijkheid zal onderzocht worden de klaverjasdrive te verplaatsen naar een andere 
doordeweekse avond. Hierdoor zullen de niet-klaverjassers ook niet van hun klubavond op vrijdag verstoken zijn.  
 
KANTINE.  
Deze Kommissie heeft een zwaar jaar achter de rug. Men had te maken met een beheerderswisseling, met een uitbreiding en 
met een grondige inwendige vernieuwing van het klubgebouw. Het werk voor beheerder(s) en kommissie werd er daardoor 
niet eenvoudiger op. Sinds het vernieuwde klubgebouw in gebruik is genomen steeg de omzet met sprongen, hetgeen ook in 
de toekomst de werkgelegenheid voor de kantinekommissie verzekert.  
Het experiment met de assistentie achter de bar en in de keuken door leden en donateurs was zeer geslaagd, en zal dan ook 
zeker - waar nodig - voortgezet worden.  



AKKOMMODATIE.  
Deze kommissie bestaande uit de heren P.de Jongh sr en A.Verbarendse heeft het afgelopen seizoen vele activiteiten 
ontplooid. Met name het in eigen beheer nemen van de terreinen - hetgeen veel voordelen biedt ten aanzien van de bespeling 
- bracht nogal wat extra werk en verantwoordelijkheden met zich. De kommissie ondervond daarbij de steun van de heren 
Zoet en Collee. De heer Verbarendse heeft zich verdienstelijk gemaakt op het gebied van de verlichting van zowel 
trainingsstrook als klubgebouw, evenals van de geluidsinstallatie.  
 
SLOTBESCHOUWING.  
Naast het opvoeren van de technische prestat1es van de spelers door het verschaffen van goede trainingsfaciliteiten hecht 
Lenig en Snel ook aan een goede sfeer. Aan beide elementen werd en wordt dan ook door bestuur en kommissies veel 
aandacht besteed. Laten we hopen dat dit jubileumjaar in beide opzichten een hoogtepunt in de LENShistorie zal worden.  
 
G. Halleen  
 
ELFTAL-KOMMISSIE.  
Deze kommissie bestond uit de heren A.Bogisch, J.Jacobi, P.Huis en J.Micka. In de loop van het seizoen werden toegevoegd  
de heren W.Lucas en H.v.d.Steen. Wegens drukke werkzaamheden moest de heer P.Huis ons na enkele maanden verlaten, 
wat voor de EKO een niet gering verlies betekende. Ook de heer W.Lucas zagen wij na enkele maanden vertrekken. De heer 
G.Coomans  bleek bereid diens plaats in te nemen, maar daar hij er de voorkeur aangaf eerst zijn enkel te breken, heeft hij 
zijn aktiviteiten verschoven naar het nieuwe seizoen.  
Gezien de stand van het eerste elftal per januari 1970, werd de heer R.Blok, als verkenner voor de te spelen volgende 
wedstrijden van ons eerste elftal, aan deze kommissie toegevoegd.  
Wekelijks kwamen de EKO-leden op maandagavond en vrijdagavond bijeen en wel op maandagavond voor de samenstelling 
van onze elftallen en op vrijdagavond voor afschrijvingen en het invullen der wedstrijdformulieren. Tussentijds werd nog wel 
een enkele maal vergaderd.  
Dit seizoen waren wij met twee elftallen in de KNVB en 9 elftallen in de afd. Den Haag vertegenwoordigd. Dat deze gedurende 
het hele seizoen gehandhaafd konden worden is mede te danken aan de medewerking van alle spelers.   
Zoals uit de standenlijsten, gepubliceerd in LENSrevue no. 40, blijkt, mogen wij stellen dat dit seizoen bijzonder geslaagd is. 
Ook al hadden wij van de elftallen 2 en 6 een nog beter resultaat verwacht. Jammer genoeg werden onze spelers door Koning 
Winter lange tijd van onze speelvelden gehouden, maar gezien de behaalde resultaten hierna, heeft dit toch ook zijn positieve 
kanten gehad. Eén elftal is het slachtoffer geworden, wat betreft het aantal gespeelde wedstrijden: het zevende. Slechts 
zestien wedstrijden mochten zij spelen, wat veel te weinig is.  
Gelukkig konden wij verschillende van hen als reserve bij andere wedstrijden plaatsen, zodat het kontakt niet helemaal 
verbroken werd.  
 
MATERIALEN .  
De uitgifte hiervan leverde geen moeilijkheden op, maar het weer in ontvangst nemen liet nog al eens te wensen over. Wij 
verwachten dan ook dat, in het komend seizoen, het verantwoordelijkheidsgevoel van de spelers kans zal hebben gehad, 
dermate te rijpen, dat het herhaaldelijk zoekraken van ballen niet zal voorkomen, zodat deze onkostenpost verminderd zal 
kunnen worden.  
Ook de theevoorziening tijdens de rust aan de spelers verliep niet geheel zoals dit zou moeten zijn. In het komende seizoen 
zal hier meer aandacht aan besteed moeten worden. Het terugbrengen van de ledige theepot werd te dikwijls vergeten.  
 
TRAINING.  
Over het bezoek hieraan mogen wij zeker ten aanzien van de spelers van het eerste elftal, meer dan tevreden zijn. Ook de 
spelers van het derde elftal konden tot de regelmatige bezoekers gerekend worden. Toch geloven wij voor het seizoen 1970-
1971 hieraan nog zwaardere eisen te stellen, willen wij in de komende jaren op hoger niveau mee gaan doen.  
Kampioenen waren er gelukkig ook dit jaar: ons derde en achtste elftal. Zonder meer kan men zeggen dat deze resultaten zijn 
behaald door inzet,vriendschap en de wil om iets te bereiken. Vanaf de eerste wedstrijd hebben zij bovenaan gestaan. Om dit 
gedurende het gehele seizoen te kunnen handhaven moet men wel over een rotsvaste teamgeest beschikken.  
 
GESPEELDE WEDSTRIJDEN.  
In totaal werden dit seizoen door onze elftallen 215 kompetitiewedstrijden gespeeld, verdeeld over 28 wedstrijddagen. Een 
gemiddelde van 7,67 per wedstrijddag. Aan doelpunten werden vóór 573 en tegen 385 genoteerd,dat is een gemiddelde van 
2,7 vóór en 1,8 tegen.  
Het resultaat per elftal:  wedstrijden vóór  tegen  
LENS 1   22   21  38  
LENS 2   22   43  31  
LENS 3   22   77  25  
LENS 4   22   45  61 
LENS 5   22   87  54  
LENS 6   22   84  36  
LENS 7   16   57  38  
LENS 8   18   69  13  
LENS 9   13   34  24  
LENS 10   18   37  27  
LENS 11   18   19  38  
 
AFSCHRIJVINGEN.  



Afschrijvingen, inklusief niet opkomers, in 215wedstrijden, gespeeld over 28 wedstrijddagen totaal 112, dat is een gemiddelde 
van 4 per wedstrijddag of ½ speler per wedstrijd.  
WEDSTRIJDLOZE DAGEN.  
Op tien zondagen werd niet gevoetbald:vanaf zondag 30 november t/m zondag 22 februari, met uitzondering van zondag 28  
december 1 wedstrijd; zondag 1 februari 3 wedstrijden; zondag 8 februari 5 wedstrijden. Hieruit mogen wij rustig de konklusie 
trekken dat de periode van b.v.25 december t/m 31 januari een winterstop ingevoerd mag worden en deze te doen benutten 
voor b.v. zaalvoetbal.  
 
ELFTALRESULTATEN.  
LENS 1. Jammer dat dit elftal is gedegradeerd.Natuurlijk voor ons als vereniging, maar vooral om de vele vrije tijd die door 
jullie hieraan is besteed. Wat meer geluk, vooral in de laatste wedstrijden, had dit elftal van degradatie kunnen redden. Wij zijn 
trots op dat toch de eenheid en de vriendschap steeds aanwezig is gebleven. Spelers van LENS 1 hartelijk dank voor deze 
ware sportgeest die in jullie heeft gezegevierd.  
LENS 2. Een vijfde plaats van dit elftal valt ons een beetje tegen. Deze spelers met hun ervaring moesten toch in staat zijn om 
een veel beter resultaat te behalen. Hier speelde bij sommigen van hen een groot gebrek aan konditie en wilskracht een 
belangrijke rol. Er waren wedstrijden bij waar je met plezier naar keek, maar ook waren er wedstrijden die veel ergernis 
wekten. Toch liggen voor jullie, wanneer tenminste de training regelmatig wordt bezocht, genoeg kansen in het verschiet.Wij 
hopen daar in het nieuwe seizoen getuige van te mogen zijn.  
LENS 3. Dit vrij jonge elftal speelde alsof zij gewend was altijd bovenaan te staan. Als elftal vormden zij één geheel,vingen 
elkaar op daar waar nodig was en er heerste een gezonde sfeer.Maar jongelui vergeet één ding niet, jullie zijn er nog lang niet 
en een volledige inzet op de komende training zal toch waar moeten maken dat de vele tekortkomingen worden weggewerkt. 
LENS 4. Een vierde plaats stemt ons alleen maar tevreden. Dit elftal moest veel spelers aan het derde elftal afstaan waardoor 
het niet altijd op volle sterkte kon spelen. Daar er toch plannen zijn om voor het komende seizoen flink te gaan trainen. om 
over wat meer konditie te gaan beschikken, moeten suksessen ook voor dit team in het verschiet liggen. Ook in dit elftal een 
prettige sfeer  
LENS 5. Het sterkste elftal in de afdeling van het vijfde is kampioen geworden en de behaalde tweede plaats dient zonder 
meer gewaardeerd te worden. Natuurlijk zijn er tekortkomingen geweest, waarvan gebrek aan konditie wel de voornaamste is.  
Gesteld mag worden dat er in dit elftal een prettige sfeer aanwezig was. Volgend seizoen gaan we proberen het nog beter te 
doen met misschien een kampioensfeest tot: besluit.  
LENS 6. Slechts 1 punt tekort om kampioen te zijn en toch heeft het er in gezeten. Wanneer in een bepaalde wedstrijd meer 
gevoetbald was en minder gemopperd, dan was dit team nummer drie in de rij der kampioenen geweest. Waarom werden niet 
álle belangrijke wedstrijden in een goede sfeer gespeeld ? Waarom werden juist twee belangrijke wedstrijden verloren ? 
Spelers van het zesde, een herhaling van jullie promotie van verleden jaar, had een bekroning kunnen en moeten zijn. Toch 
zijn wij tevreden met deze eervolle tweede plaats.  
LENS 7. Deze spelers zijn zonder meer de slachtoffers van dit seizoen te noemen. Slechts 16 wedstrijden mochten zij spelen 
met een totaal van 17 spelers (veel militairen). Ook door enkele spelerswisselingen o.a. naar het vijfde en tiende elftal, is dit 
het meest gedupeerde elftal. Dat dit elftal kans zag een gedeelde 4e en 5e plaats in de eindstand te behalen, pleit alleen maar 
voor de goede geest. Hopelijk zal het komend seizoen voor hen een beter verloop hebben.  
LENS 8. Is hier soms sprake van de oude Utopiageest, die zijn laatste krachten aan dit elftal heeft gegeven ? Weten doen wij 
het niet, maar de resultaten zijn er wel naar. Kampioen worden betekent ook, proberen in het komend, seizoen dit te 
prolongeren. Zij zullen het zwaarder krijgen dan nu, want een 4e klasser heeft toch iets meer van voetballen af te weten dan 
een 5e klasser. Met belangstelling zien wij de komende prestaties tegemoet.  
LENS 9. Het lijkt wel of de oudere spelers doen alsof zij pas 30 jaar zijn. Wanneer ook de laatste wedstrijd nog gespeeld had 
geworden en was gewonnen, zouden zij als tweede geëindigd zijn in hun afdeling. Een resultaat dat zeker vermeld mag 
worden. Jammer genoeg zag dit elftal door blessures of vertrek naar elders, enkele spelers verdwijnen. Voor het komende 
seizoen zal getracht worden dit elftal weer op volle sterkte te doen draaien.  
LENS 10. Wij namen genoegen met een achtste plaats op de helft van dit seizoen. Een verzoek van hun aanvoerder om een 
spelerswisseling toe te passen, had tot resultaat dat zij als derde in hun afdeling zijn geëindigd met een achterstand van 
slechts vijf punten, op nummer één. Zonder meer een behoorlijk resultaat.  
LENS 11. Deze spelers namen er geen genoegen mee als vergeten groep rond te dwalen, maar door het onderhouden van 
een sterke vriendenband wist het regelmatig de aandacht op zich te vestigen. Dat het hierin gedeeltelijk is geslaagd, is tijdens 
het verloop van de kompetitie gebleken door als zevende te eindigen. Gezien de aankopen door dit elftal gedaan verwachten 
wij veel van hen in het komend seizoen.  
SLOTBESCHOUWING.  
Eén ding zagen wij nog graag realiteit worden: een wedstrijd verstoken van opmerkingen, mopperen en protesteren tegen 
beslissingen van de scheidsrechter. Laten wij niet vergeten dat ook deze mensen hun vrije tijd opofferen om het voetbalspel 
mogelijk te maken.  
Teveel schorsingen ontstaan door het geven van waarschuwingen, of uit het veld zenden, zijn hier de gevolgen van. Voor het 
komende seizoen zal door ons krachtig hiertegen worden opgetreden.  
Dit seizoen heeft, buiten het reeds gepubliceerde, toch nog enkele prettige gedachten bij ons achter gelaten. Op de eerste 
plaats de jeugdwedstrijd tegen "Darlington", waarvan gezegd kan worden dat dit een gevecht is geweest waar heel LENS van 
genoten heeft. Verder de strijd van het achtste tegen "Old Stradions" uit London en het eerste LENSveteranentoernooi op 1e 
Pinksterdag, dat zonder meer als een jaarlijkse traditie gehandhaafd moet blijven.  
De samenwerking welke wij hebben mogen ondervinden van het bestuur, de Juniorenkommissie, evenals met hen die belast 
waren met werkzaamheden in de kantine en er voor zorgden dat de spelers in de rust van thee werden voorzien, was prima.  
Natuurlijk zijn wij ons ervan bewust dat er fouten zijn gemaakt, maar laten wij daarom met elkaar proberen deze tot een 
minimum te beperken. Wij hopen in het nieuwe seizoen weer op aller medewerking te mogen rekenen.  
Namens de elftalkommissie,  
A.Bogisch, sekretaris. i 1  
 



JUNIOREN-KOMMISSIE  
Bij de aanvang van het seizoen bestond de Junioren-kommissie uit de volgende leden:  
G.Duivesteijn, J.Hop, N.Koot, G.v.d.Steen, G.v.d.Velde  en J.Zoet, waarvan de beide eerstgenoemde herenvoor het eerste 
jaar zitting hadden.  
In februari 1970 deelde de heer Koot mede, dat hij wegens drukke werkzaamheden en veel uitstedigheid zijn taak als lid van 
de kommissie niet meer goed kon vervullen en zodoende moest bedanken. In zijn plaats werd de heer N.Drabbe bereid 
gevonden tot het eind, van het seizoen zijn plaats in te nemen.  
Aan de hand van de door het bestuur verstrekte richtlijnen heeft onze kommissie de taken, waarvoor zij zich geplaatst zag, 
naar beste weten uitgevoerd. Dat zij hierin grotendeels is geslaagd, dankt zij aan een goed functionerend leiderskorps, de 
trainers, de leden van de juniorenraad en de medewerking van de zijde van het bestuur. Ook de vaders op wie wij regelmatig 
voor het vervoer van de spelers een beroep hebben gedaan, hebben veel tot het welslagen bijgedragen.  
ELFTALLEN.  
Wij begonnen het seizoen niet 300 leden, verdeeld over 4 A, 7 B, 6 C, 5 P en 3 W elftallen. Al heel snel daarna werden nog 
twee welpenelftallen en in februari 1970 het zesde pupillenelftal voor de kompetitie ingedeeld. Ons 18e juniorenelftal speelde 
eind januari de 1e kompetitiewedstrijd. Tegen het eind van het seizoen werd ook nog een zesde welpen elftal geformeerd, dat 
echter niet aan de kompetitie heeft deelgenomen, doch uitsluitend enkele vriendschappelijke wedstrijden speelde.  
Momenteel bedraagt het aantal onder de JUKO ressorterende leden 378. Een record aantal in de geschiedenis van onze 
vereniging, waarbij wij ons afvragen of er niet op een of andere manier een bepaalde stop bij het aannemen van nieuwe leden 
moet worden toegepast.  
In mei jl. werden een o.i. ondoordachte en overhaaste maatregel van de KNVB om de leeftijd van de A-junioren met een jaar 
te verhogen. Na overleg met het bestuur werd besloten slechts in speciale gevallen aan enkele A-junioren toestemming te 
verlenen volgend seizoen pij de junioren te blijven spelen. Slechts enkele spelers hebben van deze gelegenheid gebruik 
gemaakt. Van bovengenoemd aantal van 378 leden zullen volgend seizoen 20 A-junioren naar de senioren overgaan. 
TRAININGEN.  
Waren wij aan het begin van het seizoen al gehandicapt door het uitvallen van de dinsdagavond als trainingsavond, na de niet 
al te beste stand van ons eerste seniorenelftal, moesten wij ook de donderdagavond prijsgeven.  
De A-selectie moest toen op de vrij ongunstige woensdagavond gaan trainen na de B-selectie, die aanvankelijk op maandag 
trainde. Beide groepen kwamen nu o.l.v.de heer A.Bauman te staan. Onze C-selectie, aanvankelijk o.l.v.de heer Bauman, 
werd na bovenbedoelde verwisseling door de heer H.de Groot getraind op maandagavond. Op de maandag-, woehsdag- en 
vrijdagavonden konden de overige juniorengroepen trainen, waarbij enkele groepen reeds om zes uur aantraden.  
De heren N.Drabbe, J.de Hilster, A.Blok, C.Heijnen en J.Witting hadden de leiding over deze groepen.  
Op woensdagmiddag traden eerst de welpen aan o.l.v. de heer J.Riemen, waarna de pupillen aan de beurt waren. Voor het 
eerst dit jaar werden deze getraind door twee leerlingen van de Sportacademie. Aan alle leden, die hun tijd voor de trainingen 
beschikbaar stelden onze hartelijke dank.   
De gymzalen aan de Marterrade en Herschelstraat waren dit seizoen weer beschikbaar. De trainingen in deze zalen verliepen 
vlot en zonder de moeilijkheden, waarvoor wij vorig seizoen werden geplaatst.  
KOMPETITIE.  
Van de 18 juniorenelftallen was er slechts één dat het kampioenschap behaalde n.l. LENS 13 (C2). Aanvankelijk bestond dit 
elftal uit spelers die vorig seizoen nog in P1 speelden. De slechte stand van C1 had ons genoopt om in de loop van de 
kompetitie beide elftallen te wisselen in de verwachting, dat de vroegere pupillen beter in staat zouden zijn het hoofd te bieden 
aan de tegenstanders in C1. Helaas is achteraf gebleken, dat de jongens niet tegen de overwegend grotere tegenstanders 
opgewassen waren. Voor hun moedig doorzetten, ondanks de vele nederlagen, verdienen zij een welgemeend compliment.  
Het was dan ook logisch, dat dit elftal samen met LENS 13 het kampioensfeest van dit elftal vierde.  
Van onze overige standaard elftallen behaalde A1 de 3e en B1 de 2e plaats. Enkele elftallen konden de race naar de 1e plaats 
net niet halen. LENS 14 eindigde gelijk met HBS, doch had een iets slechter doelgemiddelde. ook LENS 2, 3 en 6 zijn op zeer 
eervolle plaatsen geëindigd. Voor de overige elftallen is het heel moeilijk te bepalen op welke plaats zij nu uiteindelijk zijn 
geëindigd.  
De slechte kompetitie-indeling door de KNVB, de slechte publicaties inzake de uitslagen en het feit, dat in de meeste 
afdelingen lang niet alle elftallen hun volledig programma hebben afgewerkt, zijn hiervan de oorzaak.  
Wij zijn er van overtuigd dat de KNVB met wat meer zorg een betere kompetitie-indeling in elkaar zou kunnen zetten. Ook de 
wekelijkse programma's laten dikwijls veel te wensen over. Het mag toch niet mogelijk zijn, dat bijv. ons 4e slechts 12 
wedstrijden behoefde te spelen. Ondanks vele vrije weekeinden en een lange winterperiode van 3 maanden niet voetballen, 
was dit elftal reeds op 30 maart uitgespeeld. Gelukkig heeft de KNVB voor dit elftal een na-kompetitie ingelast.  
Een ander probleem was, dat onze lagere B elftallen soms tegen standaard elftallen van kleine verenigingen moesten 
optornen, in welke elftallen soms "bomen" van spelers stonden. Desondanks hebben onze elftallen over het algemeen zeer 
verdienstelijke resultaten bereikt. Onze overige niet genoemde C-elftallen eindigden in de middenmoot.  
De resultaten van onze pupillen waren dit seizoen niet zo denderend. Alleen P3 en P5 deden het prima en behaalden goede 
wedstrijdgemiddelden. Onze welpen daarentegen behaalden alle een wedstrijdgemiddelde, dat ver boven de één ligt, hetgeen 
zeer goed te noemen is en een belofte inhoudt voor de toekomst.  
Een totaaloverzicht volgt hieronder.  

GESP GEW GEL VERL Punten Voor Tegen Wedstr.Gem 
A-jun.   65  30  10  25  70  115  103  1.08  
B-jun  123  56  16  51  128  293  243  1.04  
C-jun  111  45  11  55  101 288  398  0.91  
Sub-totaal 299 131 37 131 299 696 654 1,00  
Pupillen  101  44  16  41  104  164  159  1.03  
Welpen  84  45  18  21  108  160  80  1.29  
Totaal   484  220  71 193 511 1020 893 1,06  
 
TOERNOOIEN.  



Reeds eind oktober werd uit de JUKO een kommissie ter voorbereiding van onze eigen toernooien, die in het teken van ons 
50-jarig jubileum zouden staan, benoemd. De heren Hop, v.d.Velde en Zoet hebben er iets groots van gemaakt. Al onze 30 
elftallen kwamen aan de beurt.  
op 30 april A1, welk toernooi met gerenommeerde tegenstanders, een heel apart tintje meekreeg door het optreden van een 
drumband met majorettenkorps, dat eerst een tocht door de omringende wijken had gemaakt.  
Op 5 mei volgenden de overige A-junioren; 23 mei C-junioren en welpen, 30 mei B-junioren en pupillen en 31 mei B1 en B2 
en C1.  
Deze toernooien waren zo goed voorbereid, dat alles op de toernooidagen op rolletjes liep, mede dank ook zij de hulp van de 
jongens van de juniorenraad, die ook dit keer weer de welpen en pupillen toernooien voor hun rekening namen. Naast de 
diverse poule-prijzen werd aan iedere deelnemer (ca.1500) een herinneringsvaantje uitgereikt.  
Vele elftallen namen nog met wisselend succes deel aan de door andere verenigingen georganiseerde toernooien.  
SPORTKAMPEN.  
De animo voor de kanpen wordt steeds kleiner. Voor het eerst namen wij ook deel met een groep A junioren aan het kamp te 
Ferschweiler.  
De aanmeldingen voor de in juli a.s. te houden kampen is zodanig, dat wij er echt gaan over nadenken of wij nog langer aan 
alle kampen moeten deelnemen.  
SPORTDAG.  
Een record aantal deelnemers (140) heeftonder ideale weersomstandigheden aan deze door de JUNIORENRAAD 
georganiseerde sportdag deelgenomen. Vele vaders waren ook nu weer bereid de leiding van een groep jongens op zich .  
te nemen, waarvoor namens de juniorenraad onze dank.  
JUNIORENRAAD  
De meeste jongens, die dit jaar in de juniorenraad zitting hadden, hebben met veel enthousiasme diverse aktiviteiten op touw 
gezet, o.m.het verloten van voetballen tijdens wedstrijden van het eerste, de krantenaktie, waarvoor helaas de medewerking 
van onze spelers zeer matig is, de pupillen-kwis, toernooien, sportdag.etc. Wij hopen, dat wij ook volgend seizoen op een  
stel enthousiast jongens mogen rekenen, die in onze juniorenraad zitting willen nemen. Onze dank voor het vele werk, dat 
deze jongens voor de vereniging hebben gedaan is hier zeker op zijn plaats.  
ALGEMEEN  
Helaas hebben wij in het afgelopen seizoen in de LENSrevue niet die aandacht gekregen, die wij als kommissie zouden 
mogen verwachten. Deels werd dit veroorzaakt door plaatsgebrek, zodat er heel weinig verslagen konden worden 
gepubliceerd. Wij hopen, dat dit euvel voor volgend seizoen tot het verleden zal behoren.  
Onze kommissie is van plan om in de toekomst nog strenger te gaan optreden tegen spelers, die het niet nodig oordelen 
behoorlijk af te schrijven. Vooral tegen het eind van het seizoen neemt dit niet-opkomen grotere vormen aan, waardoor het 
soms moeilijk wordt complete elftallen binnen de lijnen te krijgen.  
Tenslotte wiI ik mijn mede-kommissieleden danken voor de prettige samenwerking in het afgelopen seizoen. De onderlinge 
versstandhouding in onze kommissie was prima en ik mag wel namens mijn medekommissieleden stellen, dat wij met veel 
genoegen ons werk voor onze vereniging hebben gedaan.  
s –Gravenhage, juni 1970  
Namens de Junioren-kommissie,  
G.B. v.d. Steen  
 
T O T O - K O M' M I S S I E  
Tien seizoellen "TOTO” liggen achter ons en iedere keer opnieuw  een rekord. Ook in dit jubileumjaar. De stijging vanaf het 
seizoen 1960-1961 tot h-eden verliep als volgt:  
SEIZOEN  VERWERKTE FORMULIEREN  AANTAL KOLOMMEN  
1960-1961  18.239     97.498  
1961-1962  26.323     137.270 
1962-1963  32.612     162.260 
1963-1964  36.284     176.412 
1964-1965  36.042     177.898 
1965-1966  39.308     199.194  
1966-1967  39.889    199.892  
1967-1968  42.582     219.970 
1968-1969  55.565    339.832  
1969-1970 57.525    384.402 
 
Totaal-omzet  384.369    2.094.628   
 
De stijging in de omzet van afgelopen seizoen bracht ons op de 2e plaats achter ADO. Dit geweldige resultaat dankt u aan de 
heren: A.Hoppenbrouwers, A.van Luxemburg, J.Brochard, G.van Reenen, G.Kemperman, R.Blok en J.Bom, aangevuld met 
onze vaste reserves: N.Hoefnagel, A.’s-Gravendijk en J.Wittting.  
Hoe slecht het weer ook was, alle formulieren kwamen wekelijks tijdig in de Weimarstraat ter sortering.  
I één adem dienen tevens ook onze inleveradressen te worden genoemd, want zonder deze zou men zelfs met een dubbel 
aantal medewerkers nooit zo hoog op de Toto-ladder zijn geklommen.  
Vooral het laatste jaar verdwenen veel sigarenwinkeliers van het toneel en ook wij moesten toezien, dat 3 van onze vaste 
adressen voorgoed hun poorten sloten. Vervanging van deze adressen is welhaast onmogelijk. Om een en ander zo goed 
mogelijk op te vangen, verwezen wij hen naar onze overige adressen, erop vertrouwende dat men onze vereniging na 
jarenlang “poolen”niet zo gauw in de steek zou laten. Of deze gedachtegang juist is, zal de toekomst ons moeten leren. 
Een prognose te maken voor het komende seizoen blijft een moeilijke zaak. Eenzelfde of hogere omzet zit er in, zoals de 
zaken er thans voorstaan, niet in. Alhoewel deze kommissie niet gauw tevreden is, zullen wij het toch maar houden op ca. 



320.000 kolommen. Bij deze omzetbepaling spelen verschillende faktoren een rol, waarmede wij terdege rekening willen 
houden.  
Hebt u wel eens aan uw kollega op kantoor gevraagd of hij via u wil poolen? Neen, doe het dan nu!! Wie weet, tilt u ons 
hierdoor in het elfde seizoen misschien toch naar een nieuw rekord.  
Toto-sekretariaat 
J.J.M.Jager.  
 
KLUBGEBOUW-KOMMISSIE.  
Tijdens het afgelopen verenigingsjaar heeft de kantine een volledige metamorfose ondergaan en is nu "klubgebouw" 
geworden. Het is een zichtbaar bewijs van de enorme aktiviteit, die allerwegen ten toon gespreid is en nog wordt in het 
jubileumjaar van onze vereniging. Door deze aktiviteiten is er dit jaar een grotere omzet bereikt, die vergelijking met 
voorgaande jaren tart.  
Toch is het ook een woelig seizoen geweest. De aflossing van de wacht achter de bar, waar de familie Geitenbeek ging en de 
familie Hoek kwam, heeft de nieuwe bar dus ook nieuwe gezichten gebracht. Een eresaluut aan de heer en mevrouw 
Geitenbeek, dat al eerder in onze persorganen werd gepresenteerd, wil onze kommissie gaarne onderstrepen. Zij hebben hun 
stempel op de kantine gedrukt. Dit was de familie Hoek niet mogelijk door het ter ziele gaan van de "kantine", waarvoor "Het 
Klubgebouw" in de plaats kwam. In de "maak"-periode heeft de heer Hoek een moeilijke tijd gehad, die in de voetballoze tijd 
ook al niet was om over naar huis te schrijven. De maanden mei en juni hebben echter in dit opzicht alle moeilijkheden doen  
vergeten. Omzetten om "U" tegen te zeggen maakten het werk ach ter de bar alleszins acceptabel. Dat de heer Hoek zich 
genoodzaakt heeft gezien zijn taak bij LENS te beëindigen is dan ook op doktersvoorschrift. Gaarne bij dit afscheid onze dank 
aan de heer en mevrouw Hoek en aan Willy en Ton voor wat zij voor onze vereniging hebben gepresteerd. Nu we toch de 
barbezetting bespreken gaarne een pluim op de hoed van de dames, die belangeloos hebben geassisteerd achter  
de bar, in de keuken en bij het verdere werk in de zaal. Zonder hen was het niet mogelijk geweest zo uit de strijd te komen als 
wij gedaan hebben.  
Het assortiment dat door ons werd gevoerd heeft in de verslagperiode wijziging en aanvulling te zien gegeven. Een 
opmerkelijk sukses voor de kommissieleden boekten de hot-dogs en hot-steaks. Ook in deze had het bestuur het bij het 
rechte eind. Vermeldenswaard is voorts dat wij de warme dagen met ijs te lijf gingen. Wij zagen ons ook genoodzaakt met 
enkele andere leveranciers in zee te gaan. Over het algemeen is het kontakt met onze huidige leveranciers van prettige aard.  
De samenstelling van de kommissie was het afgelopen seizoen als volgt: C.Veldink, C.J.Visser en A.J.B.de Winter. De heer 
Veldink verrichtte het thuiswerk, t.w. de administratie. Persoonlijke omstandigheden hebben hem genoopt aan het eind van 
het seizoen te bedanken. Normaal rekende de kommissie wekelijks af met de beheerder en eenmaal per maand werd de 
voorraad opgenomen. Elke week plaatsten wij de bestellingen. Wij spreken de wens uit dat het nieuwe verenigingsjaar met 
een nieuwe beheerder en met een nieuw kommissielid de opgaande lijn zal weten te bestendigen en dat onze kommissie 
zodoende haar door het bestuur gedelegeerde taak tot tevredenheid zal verrichten.  
Kantinekommissie,  
C.J.Visser.  
 
KONTAKTKOMMISSIE 
Het verenigingsjaar 1969-1970 was voor deze kommissie niet altijd even eenvoudig. Vooral de klaverjasdrives hebben bij 
lange na niet aan de verwachtingen en bedoelingen voldaan. Ln hoofdzaak zal dit te' wijten zijn geweest door het ongezellige 
aanzien tijdens de verbouwing zowel  van garderobe, keuken als interieur, terwijl ook de medewerking van vele leden te  
wensen overliet. Wij meeenden wel geslaagd te mogen noemen de georganiseerde avonden memet de barbecue, 
gecostumeerd karnaval, bingo' s.  
De opkomst bij de beatavonden kan met wat meer "tam-tam” worden opgevoerd. Met ons gezellige "home”en de 
medewerking van alle leden verwacht deze kommissie, inmiddels versterkt met twee dames, voor het nieuwe seizoen vele 
niieuwe aktiviteiten.  
 
REDAKTIE  
1969-1970 was bij nadere beschouwing een moeizaam redaktiejaar. Enerzijds kampte men, zoals zo vaak, met een gebrek 
aan mankracht, veroorzaakt door zowel persoonlijke omstandigheden als studieredenen, anderzijds liet de communicatie en 
de daarbij behorende samenwerking met het bestuur te vaak en te veel te wensen over. Diverse faktoren waren hier schuldig 
aan. Wij willen hiervan slechts de chaotische verwikkelingen rond ons eerste elftal noemen, die eroor zorgden dat de 
standpunten van beide partijen reeds in de aanvang lijnrecht tegenover elkaar kwamen te staan, hetgeen vermeden had 
kunnen worden, indien het bestuur de redaktie, bij voorkeur reeds in augustus, openlijker was tegemoet getreden. 
Het in het begin aanwezige enthousiasme kreeg hierdoor een behoorlijke knauw. Dit vond haar weerslag op alle daarna 
uitgevoerde redaktiewerkzaamheden, maar zeer tot ons ongenoegen, het meest op het dit jaar nieuw leven ingeblazen 
maandblad "TELELENS". Trouwens ook hier werd weinig medewerking ondervonden, doch niettemin blijven wij van mening, 
mits de redaktie wordt uitgebreid, dat dit maandblad een nuttige funktie in onze vereniging kan vervullen, indien het ook in de 
toekomst niet mogelijk is de LENSrevue meer pagina’s te laten tellen. 
Wat er met de LENSrevue en TELE-LENS ook moge gaan gebeuren, wij hopen dat ook zij, die een redaktie kunnen maken en 
breken, van het afgelopen jaar geeerd hebben, zodat de nieuwe redaktieleden daarvan de vruchten kunnen plukken. 
Tot slot willen wij een statistisch gegeven niet onthouden. In de afgelopen maanden ontvingen wij maar liefst drie ingezonden 
stukken. 
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